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Wijkman, ordf. 
Fehrm 
Wilborg 
Ekström 
Lindner 

Nettelbrandt 
Sjögren 
Håård 
Nilsson, sekr. 

§ 1 
Nettelbrandt föredrog innehållet i en pro

memoria med förslag t i l l uppgörelse mellan CF-
STF och Ingenjörsförlaget ang. Teknisk T i d s k r i f t 
för 1974. 

Styrelsen beslöt med vi s s a ändringar a t t 
godkänna förslaget punkterna 1-3 i promemorian. 
Punkt 4 hänsköts a t t diskuteras i frågan om tek-
nologavgifter. 

§ 2 
Styrelsen beslöt 

at t medlemsavgiften för teknologer anslutna 
t i l l CF-STF s k a l l vara 45 kr och inkludera 
Teknisk T i d s k r i f t , 15 kr av avgiften s k u l 
l e t i l l f a l l a ev. SF, 

at t Teknisk T i d s k r i f t s k a l l tillställas samt
l i g a teknologer under vårterminen i 3:e 
årskursen, 

att medlemsavgifterna borde samordnas med spe
cialföreningarna, samt 

a t t förhandlingar skulle upptas med Ingenjörs*-
förlaget ang. punkt 4 i ovanstående pro
memoria med beaktande av a t t det erbjudna 
p r i s e t var för högt t i l l t a g e t . 

§ 3 
Håård redogjorde för innehållet i före

slagna protokollsanteckningar t i l l ramavtal mel
lan CF-STF och specialföreningarna och för de 

Protokoll fört v i d samman
träde med Interimsstyrelsen för 
CF-STF den 4 december 1973 i 
Ingenjörshuset, 

Närvarande 

T i d s k r i f t s -
frågan 

Teknolog-
a v a i f t e r 

Ramavtalet 
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diskussioner som förts med primärorganisa
tionerna . 

Styrelsen konstaterade a tt SBF och SA 
inte önskade träffa ramavtal med CF-STF. Me/3. 
SKR och SVR skulle f o r t s a t t a överläggningar tas 
upp om ramavtalet och om tillämpning av över
gångsbestämmelsen om o b l i g a t o r i s k medlemskap t i 
SF i stadgarna för CF-STF. Med övriga PO kunde 
ramavtal träffas. 

Styrelsen beslöt a t t serviceavgiften 
från SF t i l l CF-STF för de medlemmar som inte 
var anslutna t i l l CF-STF väsentligen sk u l l e 
baseras på självkostnaden, v i l k e n f.n. sattes 
t i l l 3 0 kr. 

Styrelsen beslöt a t t pensionärsavgiften 
skulle vara 150 kr i enlighet med ursprung
l i g a förslaget t i l l ramavtal. 

Styrelsen beslöt a t t bordlägga frågan 
om de utlandsanställdas a v g i f t e r . 

Håård anmälde a t t avdelningen för gra
f i s k teknik önskade b l i specialförening. 

Ordföranden upplyste a t t han förde över
läggningar med avd. I om dess f o r t s a t t a status. 

Styrelsen beslöt a t t uppdra åt k a n s l i e t 
att utarbeta förslaget t i l l dubbelanslutnings
avtal med Universitetslärarförbundet och ev. 
andra SACO-förbund v i l k a skulle ersätta primär
organisationernas nuvarande avtal, 

Dubbelanslut
ningsavtal 

§ 4 

Vid p r o t o k o l l e t : 

Justeras: 

Bengt Wijkman 


